

NATIONAL FERTILIZERS LIMITED, IMPORT OF VARIOUS GRADES OF NPS & NPK IN BULK (FERTILISER GRADE)

National Fertilizers Limited (NFL) is a Public Sector Undertaking company under Department of Fertilizers, Ministry of Chemicals and Fertilizers, Government of India. The Government of India and the Indian Fertilizer Industry are coordinating to achieve the goal of improving soil fertility through balanced fertilizer usage and maintaining the ideal NPK ratio in soil.

NFL has issued following Global e-tender for importing of following Bulk Fertilizers:

E-tender No.	Product	Qty. [in MT]	Last date of bid submission
2022_NFL_134455 _1	NPS (20:20:0:13)	50,000	21.11.2022 till 14:00 Hrs
	NPK (10:26:26)	50,000	
	NPK (12:32:16)	50,000	
2022_NFL_134407 _1	DAP (18:46:0)	50,000	21.11.2022 till 14:00 Hrs
	DAP (18:46:0)	50,000	

The advertisement was published on 05.11.2022. The complete tender documents are available on the NFL's website www.nationalfertilizers.com under 'Open Tender' category and E-tender website <https://etenders.gov.in/eprocure/app>.

The Last date for submission of Proposal is 1400 Hrs IST on 21 November, 2022. Any query to tenders can be addressed at email ID of imports@nfl.co.in

NATIONAL FERTILIZERS LIMITED ИМПОРТ РАЗЛИЧНЫХ МАРОК NPS И NPK (УДОБРЕНИЯ)

National Fertilizers Limited (NFL) – это предприятие государственного сектора при Департаменте удобрений Министерства химии и удобрений правительства Индии. Правительство Индии и Индийская промышленность по производству удобрений координируют свои действия для достижения цели повышения плодородия почвы за счет сбалансированного использования удобрений и поддержания идеального соотношения NPK в почве.

NFL объявила следующий глобальный электронный тендер на импорт следующих сыпучих удобрений:

№ эл.тендера	Продукт	Кол-во [в тоннах]	Последняя дата подачи заявки
2022_NFL_134455 _1	NPS (20:20:0:13)	50,000	21.11.2022 до 14:00 ч (по индийскому времени)
	NPK (10:26:26)	50,000	
	NPK (12:32:16)	50,000	
2022_NFL_134407 _1	DAP (18:46:0)	50,000	21.11.2022 до 14:00 ч (по индийскому времени)
	DAP (18:46:0)	50,000	

Объявление опубликовано на сайте 05.11.2022. Полный пакет тендерной документации доступен на веб-сайте NFL www.nationalfertilizers.com в категории «Открытый тендер» и на веб-сайте электронного тендера <https://etenders.gov.in/eprocure/app>.

Последний срок подачи предложения – 14:00 по индийскому времени 21 ноября 2022 г.

Любой запрос о тендере может быть направлен по адресу электронной почты imports@nfl.co.in.